
Vedr. beretning om aktiviteter hos Nerashté, Ballerup.

Kære Ballerup Kommune. I år 2018 har vi i vores fodboldklub ikke haft en eneste anden form for 
aktivitet, end vores fodboldkampe og træninger. Vi har ikke haft mulighed for at komme på nogen 
ture eller til andre turneringer, da økonomien simpelthen ikke har været til det. Til kampe har vi 
været 14 mand, til træninger har vi været 15 og opefter. Vi har haft et enkelt møde med hele 
fodboldklubben, om hvad vores ambitioner for år 2019 er. Jeg er ny formand i klubben, og jeg har 
aldrig prøvet det her før.

Mange hilsener, Pajtim Redzepi, Formand for Nerashté, Ballerup.


